
Aktuálny herný systém MSR bol prebraný z medzinárodných súťaží (ME a MS). Tento systém sa však 

medzičasom na medzinárodnej pôde prestal používať a bol nahradený jednoduchším systémom 

SWISS + KO. Navrhovaná zmena nášho herného systému reflektuje tento trend a zosúladuje priebeh 

MSR s nadväzujúcimi medzinárodnými súťažami. 

Toto je pravdivé, ale čím sa potom budú odlišovať MSR od bežného turnaja SFP? Jediný rozdiel bude 

v tom, že bežný SFP turnaj má obmedzený počet účastníkov a na MSR sa môže zaregistrovať 

neobmedzený počet hráčov/tímov.  

V pôvodnom systéme (SWISS + Skupiny + KO) sa pravidelne stáva, že zo SWISS časti postúpia tímy s 0 

výhrami alebo len s kontumáciou, čo znižuje význam SWISS predkola a zbytočne naťahuje priebeh 

turnaja. Motiváciou v zmene systému je tiež zjednodušiť priebeh MSR a umožniť tak potenciálne 

odohrať MSR za 1 deň. 

Postup na mocninu dvojky zabraňuje vzniku deravých kôl v priebehu MSR a vyrovnáva tak podmienky 

pre všetkých zúčastnených. Rovnako to prispieva k skráteniu celkového trvania MSR. 

Problém, že postupujú tímy s 0 výhrami po odohraní SWISS sa dá riešiť aj iným spôsobom. Napríklad 

nastaviť, že vypadávajú všetci s 0 výhrami plus zaokrúhlenie na číslo deliteľné 4mi. 

Argument o skrátení MSR na jeden deň pokladám tak trochu za kontraproduktívny krok, MS aj ME 

trvajú viac dní a každý účastník musí byť pripravený fyzicky aj mentálne na viacdňovú záťaž. Skrátenie 

MSR na jeden deň je samozrejme výhodou pre organizátora (ako aj koordinátorov a rozhodcov). MSR 

by malo preveriť najlepších a aspoň ako tak vyskúšať ich pripravenosť na MS a ME. V minulosti sme 

skrátili čas na zápas pre turnaje juniorov. Už po jednom roku sme to rýchlo vrátili späť, nakoľko sa 

ukázala kontraproduktivita takéhoto kroku. Mladí hráči neboli potom zvyknutí na oveľa dlhšie hracie 

časy zápasov na ME a ku koncu zápasu „odišli“. 

Pridanie Slovenského Pohára umožní tímom, ktoré sa prebojovali do KO mať druhú šancu na úspech a 

zároveň tým lícuje systém ME a MS s Pohárom Národov. 

Toto znamená vlastne urobiť B-turnaj pre neúspešných hráčov. Vôbec sa nedá súhlasiť, že toto 

zodpovedá Poháru Národov. Poháru Národov sa zúčastňujú tímy, ktoré si vybojovali účasť na MS a ME 

ale neuspeli v kvalifikácii do hlavnej súťaže. A na MS a ME všetky tímy, ktoré neuspeli v kvalifikácii do 

hlavnej súťaže sa automaticky zúčastnia Pohára Národov, nikto nerozmýšľa o tom, že sa mu už nechce 

hrať. Pri organizácii Slovenského Pohára mi napadne hneď niekoľko praktických problémov ako 

napríklad prihlasovanie sa do turnaja bude dobrovoľné alebo povinné? Bude možné zmeniť zloženie 

tímu? Koľko tímov akceptuje usporiadateľ do Slovenského pohára? Bude dosť ihrísk? 

 


